
Kanton Sarajevo 
Skupština Kantona Sarajevo 
Admela Hodžić Klub SDA

Sarajevo, 15.07.2019.godine

Kanton Sarajevo
Ministrstvo unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo

ZASTUPNIČKO PITANJE

Pripadnici MUP-a Kantona Sarajevo već nekoliko dana provode akciju 
uklanjanja migranata sa ulica glavnog grada BiH. Cilj je migrantima 
obezbijediti uslove za život u prihvatnim centrima, a ne na ulicama ili 
neuslovnim objektima. Akcija će biti nastavljena sve dok postoji sumnja 
na ilegalne migrante na ulicama Sarajeva.

Cilj je zaštititi i migrante, ali i građane Bosne i Hercegovine. Migranti će 
na ovaj način boraviti u humanijim uslovima, a građani glavnog grada, 
osjećati se sigurnije.

Sarajevska policija uklonila je više desetina migranata, uglavnom sa 
autobuske i željezničke stanice. Pronađena su 132 migranta.
U Hadžićima toliko migranata možete vidjeti svaki dan na tri autobuska 
stajališta u parku i na ulicama.

Pitanje za Ministarstra Katicu da li je akcija provedena u svim općinama 
Kantona Sarajevo ili samo na jednoj općini?

Da li se iste aktivnosti provode u općini Hadžići i koliko je migranata 
uklonjeno u Hadžićima u toku ove akcije ?

Da li znate koliko je krivičnih djela koje su počinili migranti u 
Hadžićima nanijevši znatnu štetu stanovništvu i pravnim licima?

Kada migrante sklanjate sa autobuske i željezničke stanice u Sarajevu 
zašto ih ne sklanjate sa autobuskih stajališta u Hadžićima? Na stajalištu 
kod “Binga” u svaki autobus uđe dvadesetak migranata i tu se naši 
sugrađani kao manjina u javnom prijevozu osjećaju nesigurno, isto



toliko koliko se osjeća nesigurno i stanovništvo koje se spomnje u 
saopćenju akcije uklanjanja migranata.

Da li Vas građani mogu kontaktirati da se na isti način uklone migrante 
iz njihovih avlija u Hadžićima? Cesto puta se desi da veća grupa 
migranata ulazi na privatne posjede,i to najčešće u nućnim satima što kod 
stanovništva izaziva strah.

Da li ćete na isti način uklanjati migrante sa ulica Hadžića koji poslije 
20h neće da borave u migrantskom centru Ušivak?

Po kojem pravilniku ili odluci se provodi akcija uklanjanja, kada se 
pojavi veća grupa migranata na javnim mjestima kao što su parkinzi, 
parkovi, autobuska stajališta i na koji način se vrše prijave, za uklanjanje 
radi sigurnosti građana? Stanovništvo želi žnati kako i kome se može 
obratiti kako bi svi imali jednaka prava i zaštitu na cijelom Kantonu.

Ministre Katica da li ste nekada posjetili migrantski centar Ušivak i 
predstavnike općinskih vlasti i lokalne zajednice u Hadžićama, kako bi 
Vam lično prenijeli problem sa kojima se susreću kada je u pitanju 
haotično stanje izazvano migrantskom krizom?

Podsjećam nas sve zajedno da svim građanima moramo omogućiti 
jednaka prava, zaštitu i sigurnost u svim općinama Kantoma Sarajevo, a 
ne samo na dvije stanice javnog prijevoza i nekoliko parkova u centru 
grada.

Molim odgovor u pisanoj formi.
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